

။ဤလူမျိုးစုများသည် အထောက်အထားနှင့် ဘာသာစကားတို့ကို အာဟာရနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အထောက်အထားများနှင့် ဘာသာစကားဆိုင်ရာ မေးခွန်းများမေးပါသည်။ သင့်အဖွဲ့များသည် ကလေးများအားလုံးအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏စောင့်ရှောက်မှုကို မြှင့်တင်ပေးပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ ဂရုစိုက်သောကဏ္ဍနှင့် တောင်းဆိုခြင်းဖြစ်ပါသည်။

BURMESE

မမြန်မာစာ



CHCO သို့ ရောက်ရှိလာသော လူနာတိုင်းသည် အကောင်းဆုံး စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ထိုက်တန်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကလေးတစ်ဦးစီကို ပိုမိုလားစရေန် ကူညီပေးရန်အတွက် လူမျိုး၊ မျိုးနွယ်စု၊ အထောက်အထားနှင့် ဘာသာစကားဆိုင်ရာ မေးခွန်းများမေးပါသည်။ သင့်အဖွဲ့များသည် ကလေးများအားလုံးအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏စောင့်ရှောက်မှုကို မြှင့်တင်ပေးပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ ဂရုစိုက်သောကဏ္ဍနှင့် တောင်းဆိုခြင်းဖြစ်ပါသည်။

“ လူမျိုး၊ လူမျိုး၊ အထောက်အထားနှင့် ဘာသာစကားတို့ကို အာဟာရနှင့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အထောက်အထားများနှင့် ဘာသာစကားဆိုင်ရာ မေးခွန်းများမေးပါသည်။

လူတိုင်းတွင် ထူးခြားသော အမှတ်အသားတစ်ခုခုရှိပါသည်။ သင့်အဖွဲ့များသည် ၎င်းတို့နှင့် စိတ်ကြိုက်ပြင်ဆင်ထားသည့် လူတိုင်း၏ဂရုစိုက်မှုကို ရရှိကြောင်း သိရှိစေရန်အတွက် ဖြစ်ပါသည်။ ဤမေးခွန်းများသည် ကျွန်ုပ်တို့ကို ကူညီပေးသည်-

- သင်၏ ယဉ်ကျေးမှုလိုအပ်ချက်များနှင့် တန်ဖိုးထားမှုများကို သတိထားရန်
- စောင့်ရှောက်မှု ပိုမိုကောင်းမွန်စေရန် ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးဆောင်ရန်
- သင့်နှင့် သင့်အသိုင်းအဝိုင်းကို ပံ့ပိုးပေးသည့် ပရိုဂရမ်များကို ဖန်တီးရန်
- လိုက်နာမှုစံနှုန်းများနှင့် ကိုက်ညီရန်

“ အာဟာရနှင့် ဤအချက်အလက်ကို လိုအပ်သနည်း။

ဤအချက်အလက်သည် ကျွန်ုပ်တို့အား သင်နှင့် သင့်မိသားစုအတွက် ပိုမိုကောင်းမွန်သော စောင့်ရှောက်မှုကို ကူညီပေးပြီးသင် ကျွန်ုပ်တို့ကို လိုအပ်သည့်အခါတွင် ဖြစ်နိုင်သည့် အကောင်းဆုံးအတွေးအခေါ်ကို ပေးစွမ်းနိုင်ပါသည်။ ဥပမာအားဖြင့်၊ သင့်ကလေး၏ နှစ်သက်ရာဘာသာစကားသည် အီဂလိပ်မဟုတ်ကားလျှင် လူငယ်တွေ့ရှိပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့တွင် ဘာသာပြန်သူ ရှိနေကြောင်း သိရှိစေနိုင်ပါသည်။ ဤအချက်အလက်သည် ကျွန်ုပ်တို့ဆက်ဆံသည့် အသိုင်းအဝန်းအကွဲပြားခြင်း ပိုမိုသိရှိရန်လည်း ကူညီပေးပါသည်။ သင့်မျှဝေထားသော အချက်အလက်ကို ကလေးဆေးရုံ ကော်လိုရာဒိုတွင်သာ ကျွန်ုပ်တို့ ကမ်းလှမ်းထားသော ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ပရိုဂရမ်များကို ပိုမိုကောင်းမွန်လာစေရန် အသုံးပြုပါသည်။

“ ဤအချက်အလက်ကို မည်သို့ကူညီရသနည်း။

ဤအချက်အလက်ကိုမမြင်ရသည့် တစ်ခုတည်းသောသူများသည် မှတ်ပုံတင်ဝန်ထမ်းများ၊ သင့်စောင့်ရှောက်မှုအဖွဲ့၊ ဆေးရုံအတွက် စီမံခန့်ခွဲသူများနှင့် အရည်အသွေးမြှင့်တင်ရေး အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းသည် သင့်ကျန်းမာရေးမှတ်တမ်း၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်သောကြောင့်၊ ၎င်းသည် ကာကွယ်ထားသည့် ကျန်းမာရေးအချက်အလက်များဖြစ်ပါသည်။

“ ကျွန်ုပ်မဖွဲ့ချင်လျှင် ဘာဖြစ်မလဲ။

ကျွန်ုပ်တို့အား အသိပေးပါ။ သင့်တောင်းဆိုချက်ကို လေးစားပြီး ၎င်းကို မှတ်သားပါမည်။ စိတ်ပူပန်ခြင်းသွားပါက ဤအချက်အလက်ကို MyChart တွင် သို့မဟုတ် အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးနှင့် အချိန်မရွေး အပ်ဒိတ်လုပ်နိုင်ပါသည်။

